



Branding Guidelines

إرشادات استخدام الهوية

المساحة الفارغة والمقاس الأدنى Logo Clear Space



يتعين توفير مساحة خالية من أي عناصر جرافيكية أخرى حول شعار الهوية وذلك لضمان الوضوح. هذا هو الحد الأدنى للشعار ويجب زيادته كلما أمكن ذلك. ويستند تحديد المساحة الخالية إلى الشكل الموضح بالأعلى .

Logo is always surrounded by a minimum area of clear space that helps maintain the prominence and legibility of the landmark. No elements should cross over into this area, such as a graphic device, imagery or type. This is a minimum and should be increased wherever possible. The construction of the clear space area is based on the unit as shown.

الشعار
Logo



تنوع الألوان
Colors Options



Full Color Version



Green Reversed Version



Black Reversed Version



One Color Version



White Version

الزخرف الرئيسي
Main Pattern



Icons Colors Options

خيارات الألوان المستخدمه لكل أيقونة



The Supporting Visual Elements

Below are the footers that could be used on the designs. the supporting visual elements opacity should be 15% in a solid color or solid pattern without opacity



العناصر البصرية المساعدة

بالأسفل الأشكال الزخرفية المناسبة في التصميم. يتم استخدام درجة شفافية مقدارها ١٥٪ أحادي من درجة اللون للزخرفة المصاحبة أو شكل الزخرف بدون خلفية وبدون تعديل شفافيته



الألوان ودرجاتها

Colors Schedule

<p>PANTONE P 7-8 U</p> <p>C 0 M 18 Y 100 K 0</p>	<p>PANTONE P 106-14 U</p> <p>C 73 M 38 Y 0 K 10</p>	<p>PANTONE P 102-15 U</p> <p>C 83 M 69 Y 0 K 12</p>	<p>PANTONE P 101-15 U</p> <p>C 79 M 74 Y 0 K 47</p>
<p>PANTONE P 45-8 U</p> <p>C 0 M 91 Y 92 K 0</p>	<p>PANTONE P 148-14 U</p> <p>C 66 M 0 Y 82 K 11</p>	<p>PANTONE P 168-9 U</p> <p>C 0 M 0 Y 12 K 7</p>	<p>PANTONE P 179-12 U</p> <p>C 0 M 0 Y 0 K 78</p>

Primary Typefaces

الخطوط الرئيسية

English

Nn

This is the font will be used on the brand titles and headlines. It is clean, fresh and legible.
1 2 3 4 5 6 7 8 9

Helvetica bold

Nn

This is the font will be used on the brand titles and headlines. It is clean, fresh and legible.
1 2 3 4 5 6 7 8 9

Helvetica Regular

Arabic

هه

هذا هو الخط الذي سيتم استخدامه لهويتنا ، خط واضح ، أنيق ، ومقروء .
٩ ٨ ٧ ٦ ٥ ٤ ٣ ٢ ١

RB font

هه

هذا هو الخط الذي سيتم استخدامه لهويتنا ، خط واضح ، أنيق ، ومقروء .
٩ ٨ ٧ ٦ ٥ ٤ ٣ ٢ ١

RB font مخز

Secondary Typefaces

الخطوط الثانوية

English

Nn

This is the font will be used on the brand titles and headlines. It is clean, fresh and legible.
1 2 3 4 5 6 7 8 9

Roboto Bold

Nn

This is the font will be used on the brand titles and headlines. It is clean, fresh and legible
1 2 3 4 5 6 7 8 9

Roboto Regular

Arabic

هه

هذا هو الخط الذي سيتم استخدامه لهويتنا، خط واضح، أنيق، ومقروء.
٩ ٨ ٧ ٦ ٥ ٤ ٣ ٢ ١

Noor Regular

هه

هذا هو الخط الذي سيتم استخدامه لهويتنا، خط واضح، أنيق، ومقروء.
٩ ٨ ٧ ٦ ٥ ٤ ٣ ٢ ١

Noor Bold

